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Broos krijgt nog geen uitsluitsel Bavelse Berg
Donderdag 13 december 2007 - RUCPHEN - Nicky Broos moet nog tot minstens februari
wachten voor hij te horen krijgt of hij kandidaat is voor de exploitatie van een 
overdekte skibaan op de Bavelse Berg bij Breda.

Dat heeft de Grontmij in een brief aan Broos laten weten. De Grontmij is samen met ING trekker 
van het project Bavelse Berg. Dat moet een groot attractiepark annex winkelcentrum worden op de 
voormalige vuilstortplaats Bavel-Dorst. 

Een van de onderdelen van dat project is een overdekte skihal. Mede omdat dit een grote 
concurrent voor zijn eigen overdekte skihal in Rucphen zou worden, heeft Broos zich aangemeld als 
kandidaat voor de exploitatie van de nieuwe skihal bij Breda. Mocht dat doorgaan, dan wil Broos de 
skihal in Rucphen verbouwen tot overdekte, koude speeltuin. 

Aanvankelijk had de Grontmij Broos beloofd dat hij voor het eind van het jaar uitsluitsel zou 
krijgen of ze met hem in zee wil. 

Dat lukt echter niet, omdat de Grontmij en haar partners eerst nog de uitkomsten van enkele 
onderzoeken willen afwachten. Het gaat dan met name om een zogenoemd distributie planologisch 
onderzoek, dat antwoord moet geven op de vraag wat de effecten van het project Bavelse Berg zijn 
op andere plannen in de regio voor grootschalige recreatie en detailhandel. Broos zegt het uitstel 
niet erg te vinden. "De tijd kan soms ook in je voordeel werken en dat is hier het geval, omdat me 
dit meer tijd geeft om het Skydivecentrum op de rails te krijgen."
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